

Announcement

**To: Bahrain Bourse;
: Boursa Kuwait; and
: Dubai Financial Market**

Ithmaar Holding B.S.C would like to announce the following in relation to the action plan with respect to resolving accumulated losses:

إعلان

السادة / بورصة البحرين،
/ بورصة الكويت، و
/ سوق دبي المالي

تعلن شركة الإثمار القابضة ش.م.ب. التالي فيما يتعلق بخطة عمل الشركة في شأن حل الخسائر المترتبة:

Date	1 September 2020	1 سبتمبر 2020	التاريخ
Company Name	Ithmaar Holding B.S.C.	شركة الإثمار القابضة ش.م.ب.	إسم الشركة
Trading Code	ITHMR	ITHMR	رمز التداول
Subject	Action plan with respect to Ithmaar Holding's financial position	خطة العمل المتعلقة بالمركز المالي لشركة الإثمار القابضة	الموضوع
Information	This refers to CBB's request to submit Ithmaar Holding's action plan in respect of its financial position. The plan includes the following: 1. Proposed acquisition by BBK of Ithmaar Bank's Bahrain operations: Ithmaar Holding and BBK have entered an initial understanding during August 2020 with regards to exploring BBK's potential acquisition of Ithmaar Bank's Bahrain operations.	بالإشارة إلى طلب مصرف البحرين المركزي بخصوص الإفصاح عن خطة العمل المتعلقة بالمركز المالي للشركة، تتضمن الخطة ما يلي: 1. مقترح الإستحواذ من قبل بنك البحرين والكويت على عمليات بنك الإثمار بالبحرين: أعلن الإثمار القابضة وبنك البحرين والكويت عن تفاهم مبدئي خلال أغسطس 2020 حول إمكانية الإستحواذ على عمليات بنك الإثمار في	المعلومات الجوهرية

✍



	The proposed acquisition will also include specific assets of IB Capital, a wholly owned subsidiary of Ithmaar Holding. The plans, which are subject to agreement among the parties as well as shareholder and regulatory approvals, are still in the preliminary discussions phase and subject to the completion of due diligence by both parties. This transaction is in line with Ithmaar Holding's strategic plans of creating value for its shareholders	البحرين. ويشمل مقترح الاستحواذ ايضاً أصولاً محددة لشركة أي بي كابيتال ، وهي شركة تابعة مملوكة بالكامل للإثمار القابضة. تخضع هذه الخطط للاتفاق بين الأطراف وموافقة المساهمين وموافقة الهيئات التنظيمية. ولا تزال المناقشات في مراحلها الأولية وتخضع لاستكمال الاجراءات اللازمة من قبل الطرفين. وتتماشى هذه الخطة مع استراتيجية الإثمار القابضة الهادفة الى تعزيز وزيادة حقوق المساهمين.	
	2. Asset Sale &/or Restructuring Plan: Furthermore, Ithmaar Holding's Board of Directors are currently working on various initiatives to improve the capital base, which will strengthen Ithmaar Holding's equity, including sale &/or restructuring of non-core assets, subject to further review, negotiations and necessary regulatory approvals.	2. خطة بيع الأصول و/أو إعادة الهيكلة: علاوة على ذلك ، يعمل مجلس إدارة الإثمار القابضة حالياً على العديد من المبادرات لتحسين قاعدة رأس المال، مما سيعزز حقوق الملكية ، ويتضمن ذلك إمكانية بيع و/أو إعادة هيكلة الأصول غير الأساسية، والتي ستخضع لمزيد من المراجعة والمفاوضات والتنظيمية اللازمة.	

Name	Saqib Mustafa	ثاقب مصطفى	الإسم
Title	Authorized signatory	توقيع مخول	المسمى الوظيفي





Company Seal ختم الشركة	Signature التوقيع